
IZVEŠTAJ O RADU ZA MANDATNI PERIOD 

 

Kako smo u prethodnom periodu, dve godine, na sednicama skupštine uvek iznosili vrlo detaljne izveštaje 

o radu IO, danas du kroz izveštavanje o radu za mandatni period izvuči samo suštinske informacije i više 

vam vizuelno prikazati šta je sve podrazumevao prethodni period rada u ovom mandatu. 

 

 

Prvo mi dozvolite da vam pročitam jednu rečenicu iz Programa koji sam pre dve godine iznela pred vas 

na usvajanje, a koja je bila ključna rečenica/cilj kojim smo se moj tim i ja vodili. 

 ‘’U narednom periodu demo povezati sve relevantne subjekte (postojede i potencijalne članice klastera), 

angažovademo svoje resurse kako bismo mladima približili Zrenjanin kao sredinu u kojoj mogu da dobiju 

kvalitetno obrazovanje (formalno/neformalno) kroz sve nivoe školovanja, da im predstavimo kompanije 

koje ovde na lokalu mogu da im ponude zaposlenje, čime de obezbediti svoju egzistenciju, i da im 

predstavimo one bitne činioce koji mogu biti značajan faktor u realizaciji njihovih poslovnih ideja u cilju 

podsticanja razvoja start up zajednice u oblasti IT-a.’’ 

Kroz Program koji sam tada iznela zadaci koji su postavljeni pred izvršenje izvršnog odbora za mandatni 

period, a vodedi se rezultatima istraživanja tada sprovedenog, unutar klastera, su: 

1. unapređenje međusobne komunikacije 

2. razmena znanja i ideja 

3. zajednički projekat 

 

 

 



 
 
Kada govorimo o strukturi klastera i formalnim članicama klastera, podsetidu vas da je došlo do manjih 
izmena, a one su podrazumevale istupanje iz članstva kompanije YuTeamSoftware (Žarkov), kao i 
Udruženja Webit (Kovač) i kompanije SmartSchool (Manid) 
Nakon istupanja iz članstva kompanije Yuteam software, odnosno istupanja Aleksandra Žarkova, koji je 
do tada bio u sastavu IO i na funkciji zamenika predsednika skupštine, članovi klastera su podržali 
predlog da Prof Borislav Odadžid u narednom periodu vrši funkciju zamenika predsednika skupštine. 
Osim ove promene, potpisan je Protokol o saradnji sa jednom osnovnom školom u Zrenjaninu, a to je OŠ 
‘’Petar Petrovid Njegoš’’.  Potpisan je Protokol o međuinstitucionalnoj saradnji sa Gradom Zrenjaninom 
na projektu’’Smart city’’. Što se tiče poslednjeg preseka za prethodni period, aktivnosti radne grupe su 
bile usmerene na podršku gradu vezanu za planirani projekat izgradnje optičke mreže između ključnih 
objekata koje koristi lokalna samouprava. Klaster i radna grupa su u Gradskoj upravi ponudili svaku 
pomod u izradi idejnog projekta kako bi predviđena mreža mogla biti spremna za realizaciju ’’Smart city’’ 
projekta, osim osnovne namene koja je da omogudi stabilnu i brzu vezu izmešu lokacija na kojima je 
smeštena IT oprema. Posebno je predloženo da se u prvoj fazi planira realizovanje projekta pradenja 
opteredenja saobradajnica, za šta su Fakultet i Visoka tehnička škola spremne da pomognu. 
 
Takođe, jedna novina o kojoj niste prethodno informisani, a sada je pravi trenutak, je da započinjemo 
poslovno-tehničku saradnju sa kompanijom LinkGroup. 
 
Inicijativa o ovoj saradnji potekla je od Zdravka Stojanova i Biljane Manid, na čemu im se ovom prilikom 
javno zahvaljujem. 
 
LINK group je vodeda multinacionalna kompanija koja se više od 20 godina uspešno bavi profesionalnom 
edukacijom i sertifikacijom u oblasti informacionih tehnologija i savremenog poslovanja. Uspešno posluje 
na teritoriji Srbije, Bosne i Hercegovine, Rumunije, Ukrajine, Republike Moldavije i Sjedinjenih Američkih 
Država, a putem učenja na daljinu okuplja polaznike iz preko 120 zemalja sveta. 
Četiri podgrupe aktivnosti oko kojih demo udruživati snage su: 



 
1. Praksa učenika i studenata u cilju unapređenja kapaciteta obrazovnih institucija i uslova za 

obrazovanje i edukaciju 
2. Stručna usavršavanja kadrova i razmena ekspertize 
3. Mogudnosti saradnje na domadim i međunarodnim projektima 
4. Direktna saradnja kompanija članica sa kompanijom LinkGroup 

 

 

 
Još jednom du slikovito predstaviti tim ljudi koji je imao ključnu ulogu u ostvarivanju rezultata za 
prethodni period. 
U rad klastera, u prethodnom periodu, ispred fakulteta uključena je Prof dr Dragana Glušac 



 

 

Kako smo u nekom trenutku imali tri projektne ideje pred sobom, što bi se reklo ‘’na stolu’’, u vrlo 

kratkom narednom periodu smo doneli odluku da podelimo obaveze i odgovornosti na način koji do tada 

nije bio praksa u klasteru sa ciljem da što bolje fokusiramo svoju energiju na ostvarivanje rezultata, kako 

bismo bili produktivniji i kako bismo bili još efikasniji u obavljanju svojih radnih zadataka unutar klastera. 

Ovde je takođe bitno naglasiti da smo ovakvom organizacijom postigli  značajne uštede vremena ne 

bavedi se svim temama jednako ved je svako od nas imao svoj delokrug aktivnosti, a sa druge strane, 

ovaj način je doprineo mnogo bržem donošenju odluka na nivou klastera, razmatranju predloga i 

ostavarivanju rezultata. 

Ova odluka uticala je na još jednu promenu, a to je da se članovi projektnih timova sastaju više puta u 

toku meseca, u zavisnosti od potrebe, a sastanak IO organizovali smo jednom mesečno kako bi smo 

sumirali sve realizovano u prethodnom periodu. 

Ono što je takođe u prethodnom periodu podrazumevalo promenu je radna funkcija Renate Ilid, koja je iz 
‘’Administrativno-tehnički saradnik’’ promenjena’’ u ‘’Koordinator projektnih i pratedih aktivnosti’’. 
 



 

Ovde bih samo da pokažem ko čini radne grupe, odnosno koji broj članova se prijavilo za direktan rad 
radnih grupa, osim što ovaj spisak želim da ostavim u amanet narednom rukovodstvu. 
 

 

Ovo je spisak svih ostvarenih akcija/rezultata, prikazan kroz gantogram kako biste mogli da steknete 
sliku o kontinuitetu u sprovođenju aktivnosti klastera. 
Ovim gantogramom je obuhvaden period od nepune dve godine, odnosno u periodu mog mandata. 



Crvenim stubidima označeno je započinjanje saradnje sa stakeholderima. Žutim su označena mesta kada 

je klaster donirao određena sredstva svojim članicama. Plavom i zelenom bojom su označeni započeti i 

realizovani projekti i aktivnosti. 

 

 

I konačno, u ovom prikazu možete da vidite da je klaster delovao u skladu sa kreiranim programom 
definisanim pre dve godine i da je napravio značajan korak, stepenik više, postavljajudi odličnu strukturu 
funkcionisanja klastera kada je u pitanju operativa, unapredivši na taj način komunikaciju između vedeg 
broja članova, podstičudi bolju razmenu ideja i znanja.  
Na samom završetku mog mandata realizovan je veliki zajednički projekat klastera kojim je značajno 
povedana vidljivost naše organizacije i čime smo pokazali da imamo itekakve resurse da bismo bili 
uključeni u još vede i značajnije projekte. 
Ovde na lokalu smo dali veliki doprinos našoj IT zajednici realizujudi prvi ICT MeetUp Zrenjanin2022, i 
pruživši time šansu našim mladim ljudima da nauče nešto novo direktno iz prakse, da dobiju korisne 
informacije i da uvide da odlazak iz Zrenjanina ne treba da bude za njih jedino rešenje. 
Pokazali smo da smo zaista ujedinjeni, spojili smo sve one regione znanja koji su bitan faktor u razvoju 
jedne IT zajednice i pokazali smo da imamo veliku volju da napravimo zajednički veliki korak. 
 
I kao poslednje, želim još par minuta želim da posvetim ovom događaju, tako što du istadi doprinos naših 
članova pojedinačno i time se od srca zahvaliti. 
 



 
 

 
 

1. Studio di mano, Nikola Vasić (vizuelizacija događaja) 

2. Koordinator projektnih i ostalih aktivnosti, Renata Ilić (kompletna organizacija, logistika 

komunikacija) 

3. Tehnički fakultet Mihajlo Pupin, Dragana Glušac i Dragica Radosav (ustupanje prostora i 

animacija studenata) 

4. Visoka tehnička škola strukovnih studija, Lazo Manojlović (ustupanje prostora i animacija 

studenata) 

5. Zrenjaninska gimnazija, Danijela Vukić i Milan Radakovid (animacija đaka) 

6. ETGŠ ‘’ Nikola Tesla’’, Olgica Rakić i Marija Servo /animacija đaka) 

7. Tehnička škola Zrenjanin - Danijela Danić Kuručev i Đorđe Klad (animacija đaka) 



 

 
 

1. Consulteer, Jelena Vukov (otvaranje događaja i moderiranje panelima) 

2. RPK Zrenjanin, Predrag Stankov (predavanje) 

3. Biznis inkubator, Bojan Ljutić (predavanje) 

4. RCR Banat, Radomir Topalov (predavanje) 

5. One stop marketing, Petar Medarević (učešde u panel diskusiji) 

6. BS Computer, Saša Bajić (učešde u panel diskusiji) 

7. Progressive media, Đorđe Grujić (promo kampanja, direktno učešde kroz predavanja i panel) 

8. Vorp, Predrag Olujić (učešde u panel diskusiji) 

 



 
1. Consulteer, (učešće u panelu i predavanjima)   

2. Levi9 (direktno učešde u predavanjima i promovisanju stručnih praksi) 

3. Vega IT (direktno učešde u predavanjima i promovisanju stručnih praksi) 

4. ZREPOK - promocija programa Letnje stručne prakse 

5. Unija poslodavaca, Izabela Balint (logistička podrška u realizaciji događaja) 

6. RTV Santos (izveštavanje sa događaja) 

7. Bogdan Ćirić - podrška Business Talks u vidu donacije 

8. DDOR - u vidu donacije 

 
 

PIO, Dragana Momčilovid Tupanjac 

13.12.2022. Zrenjanin 


